



Referat Distriktsrådsmøte

Digitalt møte 7. mai 2025, kl. 18.00 – 20.00

Innkalt til møtet:

Distriktsråd:

DG Einar Kallager, DGE Astrid Danielsen, DGN Heidi Hammervik, IPDG Ole Sverre Lund, PDG og leder i TRF-komiteén Sissel Berit Hoell, og PDG og controller Inger- Britt Zeiner.

Stab:

Distriktssekretær Tone Moseid, Distriktskasserer Halvor Thommesen, Distriktstrener Bjørn J. Aas og DICO Lars Olborg.

Komitéledere:

Leder i medlemskapskomiteén Anders Rasmussen, PDG og leder i ungdomskomiteén Berit Reppesgård, leder i PR- og kommunikasjonskomiteén Bente Amandussen, PDG og leder i RLI-komiteén Laila Lerum, CoL-representant Gaute M. Johannessen.

Assisterende Guvernører:

Jan Petter Bergan, Dag Helge Tvedt, Turid Berntsen, Tordis A. Blørstad og Tone Kolbenstvedt

Andre:

DYEO Marius Tannum, DGND Gunnar Olaussen.

Forfall: Ole Sverre Lund, Inger- Britt Zeiner, Tordis A. Blørstad, Bjørn J. Aas, Turi Berntsen, Dag Helge Tvedt, Anders Rasmussen, Berit Reppesgård, Laila Lerum, Lars Olborg, Marius Tannum

Agenda

SAKSNUMMER	SAKSINNHold	REFERAT
39/2024-2025	Godkjenning av innkalling og agenda.	Godkjennes
40/2024-2025	Godkjenning av møtereferat fra DR-møte 17.03.2025.	Godkjennes
41/2024-2025	INFORMASJONSSAKER	
	41-01: Kort info fra Distriktsguvernøren	Einar deltatt på Litauenkomitéens pølsefest, og er imponert over alt det gode arbeidet som blir gjort i komitéen. Han har også delt ut pins og diplomer på vårens RLI-kurs. Det kommer en e-post fra distriktssekretæren om bidrag til årsmeldinga med frist 1. august.
	41-02: Status for ny distriktsinndeling	RI har godkjent forslaget fra distriktene i Norge om ny distriktsinndeling. Den blir gjeldende fra 1. juli 2028. Forberedelsene til nye distrikter må starte raskt, og hvordan arbeidet skal rigges blir tema på neste møte i NORFO.
	41-03: Info, Astrids guvernørår - Distriktskonferansen	Programmet er klart og er sendt ut til alle klubbene. Ligger også på distriktets nettside. De som skal delta fra Distriktsrådet oppfordres til å melde seg på så fort som mulig. Det er egen påmelding til minglerommet/House of friendship. Alle klubbene er bedt om å melde seg på med sine prosjekter.
	41-04: Regnskapsrapport	Halvor gikk gjennom regnskapet så langt. Vi ligger fremdeles godt an i forhold til budsjett.
	41-05: Status endringer NORFO	Styremøtet i NORFO har vedtatt at arbeidsutvalget legges ned. Neste års guvernører (Astrids år) må også beslutte dette, og da kan det legges helt ned. Det er søkt om en ekstra sekretær til NORFO for å ivareta alle oppgavene sammen med NORFO styret.
	41-06: Guvernørskifte 21. juni, endelig program	Guvernørskiftet foregår på Ulefoss 21. juni. Det sendes straks en invitasjon til deltagerne på e-post. Sittende og innkommende guvernør, samt tidligere guvernører inviteres med følge. De andre i distriktsorganisasjonen uten følge.
	41-07: Informasjon fra Council on Legislation, etter CoL-samling 13.-17. april i Chicago	Gaute er CoL-representant for D2290. Det var ca. 500 delegater samlet i Chicago. Over 80 saker skulle behandles. Endringer det er viktig å få med seg:

		• For å etablere en ny kubb må det være minst 15 medlemmer (tidligere 20) • RI kan gi instruks om å terminere et medlemskap hvis ikke klubben gjør det selv • Kontingenten til RI: øker med 4,47 % årlig fram til neste CoL i 2028. Dvs ca. 41 dollar per halvår i 2025-26. • Lovrådsrepresentanter velges og tiltrer et år tidligere enn de har gjort tidligere. Det vil si at ny representant tiltrer 1.7.25. Representanten sitter i to år før en skal være med på CoL, og går av 1. juli etter CoL er gjennomført. RI kommer tilbake med retningslinjer for hvordan overgangen skal håndteres. • Bortfall av obligatorisk krav om at distriktskonferanse skal avholdes hvert år. Kommentar: Selv om kravet faller bort, er de fleste distrikter innstilt på å holde konferanse hvert år. • Training skal byttes ut med Learning i PETS, slik at det nå heter PELS (og GETS blir GELS).
	41-08: Statusrapport arbeidet med nye nettsider, NORFO	Komitéen i NORFO jobber for å få en endring og forbedring på hjemmesidene våre. RI sier at vi ikke er bundet til bestemt leverandører. Sekretær minner om at dette gjelder nettsidene våre, og at det er viktig å gjøre det minst mulig komplisert. Medlemsnett er ikke planlagt endret enn så lenge. Saken tas opp i neste møte i NORFO, og DG-gruppa til Astrid følger opp videre i sitt guvernørår.
42/2024-2025	DRØFTINGSSAKER	
	42-01: Rotary-stand under Arendalsuka	Vi har booket en stand relativt sentralt plassert, og får låne telt og roll-ups av Arendal Rotaryklubb. Vi bør se på å ha en egen gruppe som jobber med dette på distriktsnivå. I år tar AG-ene er ansvar for standen. Tone K tar ansvar for å kalle inn til et møte med AG-ene for å drøfte hvordan vi skal profilere oss og betjene standen i år.
	42-02: RYLA i framtida Bjørn Aas foreslår å vente med å arrangere et nytt RYLA til vi har fått en ny inndeling av distrikter	Vi vet nå at nye distrikter blir gjeldende fra 1.7.28, og distriktet ønsker ikke å vente med å arrangere RYLA til disse er etablert. Saken tas opp på nytt i møtet i juni.

	42-03: Søknad om støtte til revaksinasjonsdagen, fra 8 av klubbene i Vestfold	Klubbene i Vestfold 2 er alle engasjert i prosjektet. Det er etablert egne komitéer: medisinsk, administrativ, sponsor, teknisk og informasjon. Jarlsberg RK er initiativtaker. Ca. 30 stk. fra de 8 klubbene er involvert. Aksjonsdagen blir lørdag 25. oktober, og det er mål om å vaksinere opp til 500 stykker. Målgruppa er de som ikke har økonomisk evne til å betale selv, men vaksinen vil bli tilbudt alle. Ønsker bidrag på 25.000 kr.
	42-04: Søknad om støtte til barnehjemsprosjekt	Barnehjemsprosjektet er et samarbeid med leirsenteret Kilandsenteret. Pga. eierskifte ved senteret, utsettes saken til dette er avklart. Siden barnehjemsprosjektet er lagt på is, kom det en annen forespørsel om støtte fra distriktet til å få ukrainske barn fra musikkskole i Kharkiv til Norge i august 2025. Tiltaket er et samarbeid med D2260. Distriktsrådet ønsker et tydeligere prisestimat og å vite om D2260 har til hensikt å bidra med midler. De har møte 20. mai. Einar sender ut e-post i etterkant.
	42-05 End Poliokoordinator i Distrikt 2290	Alle distrikt er nå pålagt å ha en End Polio koordinator/komité. De bør danne et nasjonalt nettverk. Det vil være naturlig at de også får ansvar for vårt nasjonale/internasjonale prosjekt med markering av poliodagen med lyssetting av bygninger, felles pressemelding mm. Polio-koordinator er Sigurd Arbo Høeg er PolioPlus subcommittee Chair/ end polio i distriktet, og vi har tidligere definert resten av TRF-komitéen som Polio-komité. Vi har derfor ikke opprettet en annen Polio-komite. Sigurd fortsetter i rollen neste Rotaryår.
43/2024-2025	BESLUTNINGSSAKER	
	43-01:	
	43-02:	
	43-03: Søknad om støtte til revaksinasjonsdagen, fra 8 av klubbene i Vestfold	Distriktsrådet bevilger 25.000 til prosjektet.
	43-04: Søknad om støtte til barnehjemsprosjekt	Saken utsettes til D2260 har hatt møte 20. mai og vi vet resultatet derfra.
	43-05 End Poliokoordinator i Distrikt 2290	Sigurd Arbo Høeg er End Poliokoordinator i Distrikt 2290

44/2024-2025	EVENTUELT							
	Inngåelse av ny avtale med hotell 2026-2027	Halvor har bedt om tilbud fra 3 hoteller for å gjennomføre distriktets arrangementer i årene 2026-2028.						
	Koordinator for convention i Taipei	Astrid etterlyser hvordan dette pleier å organiseres. Hun tar kontakt med Ingrid Berget.						
	Datoer for TRF-kurs høsten 2025	Sertifiseringskursene for TRF høsten 2025: <table><tr><td>11. september</td><td>Mandal</td></tr><tr><td>18. september</td><td>Bamble</td></tr><tr><td>25. september</td><td>Tønsbergdistriktet</td></tr></table> NB! Det er viktig at informasjonen kommer ut på nettsidene og at informasjonen her er oppdatert. Alle komitéene har ansvar for at informasjonen som gjelder deres ansvarsområde er oppdatert. Komitéenes må sende tekst og gi beskjed om endringer til Tone M. som legger ut informasjonen på nettsidene.	11. september	Mandal	18. september	Bamble	25. september	Tønsbergdistriktet
11. september	Mandal							
18. september	Bamble							
25. september	Tønsbergdistriktet							

Horten 7. mai 2025

Heidi Hammervik
DGN/Referent